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Protokół nr 42/02/2005 

Z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

w dniu 9 lutego 2005 roku o godz. 14.00 

w sali 208 

 Nowego Ratusza w Gdańsku, przy ul. Wały 

Jagiellońskie 1. 

Bezpośrednio po posiedzeniu wyjazdowym o godz. 9.00, 

mającym na celu: 

1. Ocenę stanu budynków gdańskich  internatów przy ul.: 

- Dąbrowszczaków 35, 

- Powstańców Warszawskich 25, 

- Piramowicza ½, 

- Podwale Staromiejskie 51/52, 

- Lastadia 41, 

- Smoleńska 5/7. 
 

 
Obecni: wg załączonych list obecności. 
 
 
Przewodniczący komisji Tomasz Sowiński otworzył posiedzenie i powitał 

przybyłych na posiedzenie komisji gości oraz radnych i zaproponował 

następujący porządek obrad: 
 

2. Przygotowanie oświaty do funkcjonowania w 2005 roku w 

ramach programu „Gdańszczanin 2020” z uwzględnieniem 

skutków restrukturyzacyjnych sieci szkolnej. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał  w sprawie: 
- zmiany uchwały Nr XXVIII/921/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 

30 września 2004r. w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 
Miasta Gdańska z organizacjami pozarządowymi na rok 2005” – 
druk Nr 1209, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

- zatwierdzenia projektu realizowanego przez Gdańskie Centrum 
Profilaktyki Uzależnień od Alkoholu Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Gdańsku w ramach funduszy strukturalnych o 
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nazwie: „Wyrównywanie szans edukacyjnych i zawodowych 
młodych matek i kobiet w ciąży” – druk Nr 1210, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- zamiaru likwidacji Internatu Zespołu Szkół Łączności im. 
Obrońców Poczty Polskiej w Gdańsku przy ul Podwale 
Staromiejskie 51/52 – druk nr 1096 + autopoprawka, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
- zamiaru likwidacji Internatu Zespołu Szkół Przemysłu 

Spożywczego i Chemicznego im Marii Skłodowskiej-Curie w 
Gdańsku przy ul. Lastadia 2 z siedzibą w budynku przy ul. Lastadia 
41 – druk nr 1097+ autopoprawka, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
- zamiaru likwidacji Internatu Zespołu Szkół Rolnicze Centrum 

Kształcenia Ustawicznego  w Gdańsku przy ul. Smoleńskiej 5/7 – 
druk nr 1098+ autopoprawka, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
- zamiaru likwidacji Internatu Zespołu Szkół Zawodowych Nr 9  w 

Gdańsku przy ul. Dąbrowszczaków 35 – druk nr 1099+ 
autopoprawka, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
- zamiaru likwidacji Internatu Zespołu Szkół Budowlano-

Architektonicznych w Gdańsku przy ul. Powstańców 
Warszawskich 25 – druk nr 1100+ autopoprawka, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
- zamiaru likwidacji Internatu Szkół Okrętowych i 

Ogólnokształcących „Conradinum” w Gdańsku przy ul. 
Piramowicza 1/2 – druk nr 1101+ autopoprawka, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
- zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 

przeniesienia siedziby Szkoły Podstawowej Nr 49 z 
dotychczasowej siedziby przy ul. Legionów 11 do budynku przy ul. 
Kościuszki 8 b oraz połączenie Szkoły Podstawowej Nr 49 i 



 3 

Gimnazjum Nr 25w Zespół Kształcenia Podstawowego i 
Gimnazjalnego z siedzibą ul. Kościuszki 8b – druk nr 1132, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
- zmiany siedziby Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej Nr 6 w 

Gdańsku z dotychczasowej siedziby przy ul. Wały Jagiellońskie 24 
do pomieszczeń przy ul. Ogarnej 56 w Gdańsku – druk nr 1133, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
-   zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XXII/369/2003 z 

dnia 28 sierpnia 2003 w sprawie zasad udzielania stypendiów dla 
uczniów i studentów – druk Nr 1142, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- ustalenia zasad i trybu przyznawania jednorazowych stypendiów za 
najlepsze prace magisterskie na temat działań wolnościowych 
gdańszczan w latach 1945-1989 – druk Nr 1158, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

-  rozwiązania Zespołu Szkół Specjalnych Nr 1 w Gdańsku, ul. 
Batorego 26 oraz likwidacji szkół wchodzących w jego skład – druk 
Nr 1159,  

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- wyłączenia Liceum Profilowanego z Zespołu Szkół Elektrycznych 
w Gdańsku, ul. Grunwaldzka 238 B – druk Nr 1161, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

-  zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego przy ul. Grunwaldzkiej 
238 B – druk Nr 1162, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- wyłączenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej z Zespołu Szkół 
Zawodowych Nr 20 w Gdańsku, ul. Grunwaldzka 238 B – druk Nr 
1163, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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- zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej przy ul. 
Grunwaldzkiej 238 B – druk Nr 1164, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- wyłączenia Technikum z Zespołu Szkół Zawodowych Nr 10 w 
Gdańsku, ul. Grunwaldzka 238 B – druk Nr 1165, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- zamiaru likwidacji Technikum przy ul. Grunwaldzkiej 238 B w 
Gdańsku – druk Nr 1166, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

-  wyłączenia Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych z Zespołu 
Szkół Elektrycznych w Gdańsku, ul. Grunwaldzka 238 B – druk Nr 
1171, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych przy 
ul. Grunwaldzkiej 238 B w Gdańsku  – druk Nr 1172, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych z Zespołu 
Szkół Ogólnokształcących Nr 3 przy ul. Wały Piastowskie 6 w 
Gdańsku – druk Nr 1173, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

-  zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych przy 
ul. Wały Piastowskie 6 w Gdańsku – druk Nr 1174, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych z Zespołu 
Szkół Ogólnokształcących Nr 4 przy ul. Pestalozziego 7/9 w 
Gdańsku – druk Nr 1175, 
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Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych przy 
ul. Pestalozziego 7/9 w Gdańsku – druk Nr 1176, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- wyłączenia Szkoły Policealnej Archiwistyki z Zespołu Szkół 
Poligraficznych i Ogólnokształcących im. Jana Heweliusza w 
Gdańsku, ul. Sobieskiego 90 – druk Nr 1177, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Archiwistyki przy ul. 
Sobieskiego 90 w Gdańsku – druk Nr 1178, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- wyłączenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych z Zespołu Szkół 
Morskich im. Bohaterskich Obrońców Westerplatte w Gdańsku, ul. 
Wyzwolenia 8 – druk Nr 1181, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych przy ul. 
Wyzwolenia 8 w Gdańsku – druk Nr 1182, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- wyłączenia Szkoły Policealnej ze Szkół Okrętowych i 
Ogólnokształcących „CONRADINUM” W Gdańsku, ul. 
Piramowicza ½ - druk Nr 1183, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej przy ul. Piramowicza ½ w 
Gdańsku – druk Nr 1184, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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- wyłączenia Szkoły Policealnej Nr 2 dla Dorosłych z Zespołu Szkół 
Elektrycznych w Gdańsku, ul. Grunwaldzka 238 B – druk Nr 1185, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Nr 2 dla Dorosłych przy ul. 
Grunwaldzkiej 238 B w Gdańsku – druk Nr 1186, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- wyłączenia Policealnego Studium Zawodowego dla młodzieży z 
Zespołu Szkół Elektrycznych w Gdańsku, ul. Grunwaldzka 238 B – 
druk Nr 1187, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- zamiary likwidacji Policealnego Studium Zawodowego dla 
młodzieży przy ul. Grunwaldzkiej 238 B w Gdańsku – druk Nr 
1188, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- wyłączenia Szkoły Policealnej z Zespołu Szkół Metalowych im. 
Stanisława Staszica w Gdańsku, ul. Sobieskiego 90 – druk Nr 1189, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej przy ul. Sobieskiego 90 w 
Gdańsku – druk Nr 1190, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XXXIII/1029/04 z 
dnia  22 grudnia 2004r. w sprawie połączenia w Zespół Kształcenia 
Podstawowego i Przedszkolnego Nr 1 Szkoły Podstawowej Nr 87 
ul. Tęczowa 6 w Gdańsku i Przedszkola Nr 61 ul. Tęczowa 6 a w 
Gdańsku – druk Nr 1191, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej przy ul. 
Powstańców Warszawskich 25 w Gdańsku – druk Nr 1212, 
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Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

- utworzenia Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej z siedzibą w 
Gdańsku przy ul. Grunwaldzkiej 244 – druk Nr 1224, 

 
Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
- o zamiarze przekształcenia Międzyszkolnego Ośrodka Kultury 

Fizycznej w Gdańsku przy ul. Grunwaldzkiej 244 w Szkolne 
Schronisko Młodzieżowe w Gdańsku, ul. Grunwaldzka 244 – druk 
Nr 1225, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
- wyłączenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego z siedzibą w 

Gdańsku przy ul. Lastadia 41 z Zespołu Szkół Przemysłu 
Spożywczego i Chemicznego im Marii Skłodowskiej – Curie w 
Gdańsku przy ul. Lastadia 2 – druk Nr 1226, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
- o zamiarze przekształcenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

z siedzibą w Gdańsku przy ul. Lastadia 41 w filię Szkolnego 
Schroniska Młodzieżowego w Gdańsku, ul. Grunwaldzka 244 – 
druk Nr 1227, 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
- o zamiarze przekształcenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

PTSM z siedzibą w Gdańsku przy ul. Kartuskiej 245 b w filię 
Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Gdańsku, ul. 
Grunwaldzka 244 – druk Nr 1228. 

Referuje – przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
 

4. Przedstawianie przygotowań do przekształcenia Zespołu 

Szkół Poligraficznych i Zespołu Szkół Metalowych w 

Gdańsku. 

 

5. Sprawy bieżące – wolne wnioski. 
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Powyższy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 3 głosami za. 
 

 

PUNKT 2 

Przygotowanie oświaty do funkcjonowania w 2005 roku w 

ramach programu „Gdańszczanin 2020” z uwzględnieniem 

skutków restrukturyzacyjnych sieci szkolnej. 
 

Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Przywitał wszystkich i zreferował punkt, informując o nowych zajęciach 
wprowadzonych w szkołach w ramach tego programu. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

 

Zapytał także, jak przewiduje się likwidację szkół i przedszkoli, poprzez  już 
podjęte uchwały na rok obecny i następny? Czy jest możliwa jakaś zmiana 
decyzji w sprawie któregoś z przedszkoli lub którejś szkoły? 

 

Waldemar Nocny – Zastępca Prezydenta Miasta 

Powiedział, że decyzja Rady jest wiążąca dla wszystkich stron i tej decyzji nie 
może zmieniać. 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Poinformował, że pytanie to wynika z dziwnych podpowiedzi radnych, którzy 
mówią mieszkańcom, że po zwróceniu się do komisji edukacji sprawę likwidacji 
można jakoś „załatwić”. 

Jednym z dziwnych przypadków jest przedszkole, o którym wiadomo, że teraz 
trzy miesiące przed likwidacją zbiera pieniądze i odświeża ściany, maluje 
korytarze i sale. 

 

Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Być może jest to przedszkole przeznaczone do prywatyzacji. 
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PUNKT 3 
Zaopiniowanie projektów uchwał  w sprawie: 

  

DRUK Nr 1209 

- zmiany uchwały Nr XXVIII/921/04 Rady Miasta Gdańska 
z dnia 30 września 2004r. w sprawie przyjęcia „Programu 
współpracy Miasta Gdańska z organizacjami 
pozarządowymi na rok 2005”  

 

Krystyna Konieczny – Dyrektor Wydziału Spraw Społecznych  

Omówiła projekt uchwały, informując między innymi, iż jest to uzupełnienie 
programu współpracy miasta Gdańska z organizacjami pozarządowymi.  

 

Pytań i głosów w dyskusji nie było, więc przystąpiono do głosowania. 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 3 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 
 

DRUK Nr 1210 

- zatwierdzenia projektu realizowanego przez Gdańskie 
Centrum Profilaktyki Uzależnień od Alkoholu Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Gdańsku w ramach 
funduszy strukturalnych o nazwie: „Wyrównywanie szans 
edukacyjnych i zawodowych młodych matek i kobiet w 
ciąży”  

  

 

 

Krystyna Konieczny – Dyrektor Wydziału Spraw Społecznych  

Zreferowała proponowany projekt, podkreślając, że nie wnosi on żadnych 
skutków finansowych dla miasta. Stykamy się tu jednak z czymś nowym, a 
mianowicie ze środkami unijnymi, z próbą ich absorpcji i konsumpcji. 
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Po wnikliwej analizie,  Komisja – 3 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 
  
 
DRUK nr 1096 + autopoprawka, 
 

W sprawie zamiaru likwidacji Internatu Zespołu Szkół 
Łączności im. Obrońców Poczty Polskiej w Gdańsku przy ul 
Podwale Staromiejskie 51/52  

 
 

Waldemar Nocny – Zastępca Prezydenta Miasta 

Zreferował i powiedział o zamiarach miasta, związanych z stworzeniem jednego 
zespołu burs, z wykorzystaniem w sposób maksymalny możliwości lokali, które 
znajdują się w aktualnych pomieszczeniach internatów. Stąd propozycja 
przekształcenia internatów w bursy. Ale żeby tego dokonać, to zgodnie z ustawą 
systemie oświaty, trzeba je najpierw zlikwidować i powołać bursy, a tak 
naprawdę to jedną bursę. Bo, zgodnie z tą samą ustawą, nie można powoływać 
zespołu takich samych placówek oświatowych. Stąd właśnie w następnym 
etapie będzie propozycja stworzenia jednej bursy gdańskiej, która będzie miała 
swoje filie.  
Poinformował, że nie wszystkie obecne internaty przekształcone zostaną w filie. 
Wynika to między innymi z małej ilości klientów tych internatów.  
Dlatego jest propozycja, aby przekształcić te 5 internatów w Filie, a ten na ul. 
Powstańców Warszawskich 25 zlikwidować i wyłączyć zupełnie z edukacji, a 
pomieszczenia przeznaczyć na inne cele. 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Zapytał, czy na dzień dzisiejszy kwestia wyboru internatu, który w przyszłości 
nie miałby zostać bursą – jest nadal otwarta? 
 
 

 

Waldemar Nocny – Zastępca Prezydenta Miasta 

Odpowiedział, że przy projektach uchwał intencyjnych wszystkie internaty 
traktowane są jednakowo. Natomiast w tej chwili mówią oficjalnie, że chcieliby, 
aby nie odtworzyć funkcji internackiej, czy jako bursy internatu przy ul. 
Powstańców Warszawskich 25. 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 
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Powiedział, że po dzisiejszym posiedzeniu wyjazdowym po internatach, to w 
oczach komisji ten na ul. Powstańców Warszawskich jest jednym z najlepiej 
utrzymanych i prowadzonym.  
 
Waldemar Nocny – Zastępca Prezydenta Miasta 

Uzasadnił, że jest tak dobrze technicznie utrzymany, ponieważ w ostatnich 
latach nie miał dużej ilości klientów, a także nie wykorzystywał wielu 
pomieszczeń, które musieliśmy zagospodarować tak, aby nie było takiej 
sytuacji. 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Podkreślił ponownie, że jest to jeden z lepszych internatów. Powiedział również, 
że komisja ma poważne zastrzeżenia do dwóch innych, które są zaniedbane. A 
w szczególności do jednego, którego metody prowadzenia przypominają lata   
50-te. 
 
Ryszard Nikiel – członek komisji 
Wyraził zdziwienie, że już na tym etapie decydujemy, z którego internatu będzie 
bursa, a z którego nie, co z resztą wynika z uzasadnień. W przypadku internatu 
przy ul. Powstańców Warszawskich jest już w uzasadnieniu, że nie przewiduje 
się powstania tam bursy. 
Z tego wynika, że dzisiaj już podejmuje się decyzję który ma być zlikwidowany. 
 
Zdaniem pana Nikla powinno się zlikwidować internat, który jest najgorszy. Jest 
to najbardziej logiczne, rozsądne, ekonomiczne, wychowawcze dla innych 
placówek edukacyjnych rozwiązanie. 
 
Wyraził również pogląd, że po dzisiejszej wizytacji, najbardziej odpowiednim 
internatem do likwidacji jest ten przy ul. Piramowicza ½. 
 
Marek Polaszewski – członek komisji 
 
 Podzielił opinię pana Nikla. 
 
 
 
Elżbieta Grabarek – Bartoszewicz- Wiceprzewodnicząca komisji 
 
Zapytała o zatrudnienie w internatach, ponieważ w materiałach, które otrzymała 
komisja nie ma nic o czynniku ludzkim. 
Ile osób straci pracę ile osób ma uprawnienia emerytalne. 
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Waldemar Nocny – Zastępca Prezydenta Miasta 

Odpowiedział, a 
 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

uzupełnił informacje na temat zatrudnienia i osób, które odejdą na emeryturę. 
 
Ryszard Nikiel – członek komisji 
Zwróciła się do Pana Nocnego z uwagą, dotyczącą przeznaczenia budynku 
internatu przy ul. Powstańców Warszawskich do dyspozycji Wydziału Spraw 
Społecznych… Jednocześnie podkreślił, że zostawiamy sobie, czyli Wydziałowi 
Edukacji budynek przy ul. Piramowicza ½, który nadaje się do kapitalnego 
remontu. Przecież nawet nadzień dzisiejszy są bardzo poważne zaległości 
remontowe placówek oświatowych, więc  skąd mają być środki na remont tego 
obiektu??? 
Poruszył również inną kwestię. Dzieci z Powstańców Warszawskich będzie 
trzeba przenieść na Piramowicza. Zgodnie z założeniami GDAŃSZCZANINA 
2020, nie mieliśmy nikomu pogarszać warunków, a to właśnie jest 
pogarszanie… 
Z czymś takim nie możemy się zgodzić. 
Zgodził się z opinią, że internatów jest za dużo, ale zaproponował, żeby 
wprowadzić autopoprawkę zamieniającą docelową likwidację na Internat przy 
ul. Piramowicza ½. 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Wyraził swój pogląd i zwrócił się z prośbą do pana Nocnego, aby we wszystkich 

tych uzasadnieniach do projektów uchwał, nie wpisywać, że nie mamy zamiaru 

odtworzyć funkcji, a jednocześnie wpisać, iż istnieje możliwość, że  nie zostanie 

odtworzona ta funkcja. Czyli przyjmiemy, że każdy z internatów może być 
włączony do burs gdańskich, a jednocześnie, że w każdym z nich możemy nie 
odtworzyć funkcji internatowej. Powoduje to, że mamy czas około miesiąca na 
przeprowadzenie badań, obliczeń i dopiero wtedy zdecydować, które z 
internatów wejdą w skład burs gdańskich, a które nie. 
 
 
 
Waldemar Nocny – Zastępca Prezydenta Miasta 

Powiedział, że ta propozycja wydaje się bardzo interesująca i ciekawa.  
To kompromisowe rozwiązanie zostanie wzięte pod uwagę. 
 
Po Ryszardzie Niklu głos zabrała 
 
Elżbieta Grabarek – Bartoszewicz- Wiceprzewodnicząca komisji 
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Potwierdziła zdanie, że największe cięcia w budżecie na 2005 rok są właśnie w 
oświacie. Przez to, cały czas brakuje pieniędzy. I nie mamy prawidłowo 
przygotowanej polityki remontowej… 
Powiedziała również, że nie zgadzają się takim sposobem myślenia i nie mogą 
zagłosować na tak. 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Powiedział, żeby pani Grabarek mówiła za siebie, a nie również w jego imieniu, 
ponieważ się z nią nie zgadza.  
Poruszył kwestię, że w internatach w przeważającej części są dzieci z poza 
Gdańska i jaki interes ma miasto w dokładaniu do internatów, a dokłada rocznie 
do każdego kilkaset tysięcy złotych. W 30% mieszkańcy internatów nie są 
nawet uczniami gdańskich szkół, nie mówiąc nawet, że nie są gdańszczanami. 
Ponowił propozycję w kwestii podejmowania decyzji o docelowej likwidacji 
konkretnego internatu i omawianych autopoprawek w uzasadnieniach do 
projektów uchwał.  
 
Ryszard Nikiel – członek komisji 
Zgłosił jedną wątpliwość prawną, a mianowicie: w uzasadnieniu uchwały o 
zamiarze likwidacji jakiejś placówki musi być określone, co miasto potem 
proponuje z tą placówką zrobić. Czyli, czy ma ona być docelowo zlikwidowana, 
czy też jest to likwidacja formalna, żeby przenieść do innego Zespołu…  
Ma wątpliwości, czy jeżeli w uzasadnieniu wszystkich tych projektów będzie 
zapis z propozycją utworzenia bursy, będzie można przy uchwałach 
likwidacyjnych w jednej z nich „powiedzieć” – a nie zmieniliśmy zdanie, ta 
placówka będzie całkiem zlikwidowana?  
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Całkowicie zgodził się z wątpliwościami pana Nikla. I dlatego zaproponował, że 
wskazujemy w każdym z tych internatów, że zamiarem głównym miasta jest 
wprowadzenie internatu do nowej jednostki, jaką będzie Zakład Budżetowy 
Bursy Gdańskie i zastrzegamy sobie możliwość taką, iż w tym, czyli w każdym 
internacie możemy nie odtworzyć funkcji internatu. 
 
  
 
Waldemar Nocny – Zastępca Prezydenta Miasta 

Potwierdził, iż takie autopoprawki zostaną wprowadzone do wszystkich tych 
projektów uchwał. 
 
Po krótkiej dyskusji, w której wzięli udział – pan Marek Polaszewski, Waldemar 
Nocny i pan Tomasz Sowiński, głos zabrała  
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Elżbieta Grabarek – Bartoszewicz- Wiceprzewodnicząca komisji 
I zapytał o dochody tych placówek, o kwoty, jakie wpływają z tego tytułu do 
budżetu miasta. 
 
Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 
Poinformowała, że tylko internat przy ul. Dąbroszczków ma latem dość spore 
dochody, które wpływają do budżetu. Pozostałe nie mają prawie żadnych 
dochodów, co z resztą dość dziwne, zwłaszcza tam, gdzie 30% lokatorów nie 
uczęszcza do gdańskich szkół. 
 
Elżbieta Grabarek – Bartoszewicz- Wiceprzewodnicząca komisji 
Poruszyła ważną kwestię, a mianowicie określenie, że internaty powinny 
również zarabiać, tworząc również bazy noclegowe, szczególnie tak jak ten na 
Dąroszczaków. 
 
Waldemar Nocny – Zastępca Prezydenta Miasta 

Powiedział, że takie są również cele miasta. Trzeba dążyć do tego, aby w tych 
internatach nie było „pustostanów”. 
W tej chwili internaty nie mają żadnej motywacji do tego typu działań, 
ponieważ wiedzą, że dostają dotacje od miasta i mają pełną gwarancję 
utrzymania obsady personalnej. Właśnie w związku z tym jest inna propozycja: 
przekształcić w bursy, a następnie stworzyć jedną bursę z filiami, zarządzanymi 
przez jednego dyrektora, żadnych kierowników, no być może koordynatorów w 
poszczególnych filiach. Zmniejszyć maksymalnie ilość funkcji i osób. 
 
 
Po dyskusji, w której wzięli udział: Ryszard Nikiel, Elżbieta Grabarek – 
Bartoszewicz, Regina Białousów, Tomasz Sowiński 
Przystąpiono do głosowania 
 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Internatu Zespołu Szkół Łączności im. 

Obrońców Poczty Polskiej w Gdańsku przy ul Podwale 

Staromiejskie 51/52 – druk nr 1096 + autopoprawki 
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Po wnikliwej analizie,  Komisja – 1 głosem za, 2 przeciw, przy 1 

głosie wstrzymującym się -  powyższy projekt uchwały - 

zaopiniowała negatywnie . 
  
 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zamiaru 
likwidacji Internatu Zespołu Szkół Przemysłu 
Spożywczego i Chemicznego im Marii Skłodowskiej-
Curie w Gdańsku przy ul. Lastadia 2 z siedzibą w 
budynku przy ul. Lastadia 41 – druk nr 1097+ 
autopoprawki 

 

 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 1 głosem za, 2 przeciw, przy 1 

głosie wstrzymującym się -  powyższy projekt uchwały - 

zaopiniowała negatywnie . 
 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Internatu Zespołu Szkół Rolnicze Centrum 

Kształcenia Ustawicznego  w Gdańsku przy ul. Smoleńskiej 

5/7 – druk nr 1098+ autopoprawki, 

 

 

 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 1 głosem za, 2 przeciw, przy 1 

głosie wstrzymującym się -  powyższy projekt uchwały - 

zaopiniowała negatywnie . 

 

 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Internatu Zespołu Szkół Zawodowych Nr 9  w 
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Gdańsku przy ul. Dąbrowszczaków 35 – druk nr 1099+ 

autopoprawki, 

 

 

 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 1 głosem za, 2 przeciw, przy 1 

głosie wstrzymującym się -  powyższy projekt uchwały - 

zaopiniowała negatywnie . 

 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Internatu Zespołu Szkół Budowlano-

Architektonicznych w Gdańsku przy ul. Powstańców 

Warszawskich 25 – druk nr 1100+ autopoprawka, 
 

 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja głosowała następująco – 2 głosy 

za, 2 przeciw. 

 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Internatu Szkół Okrętowych i Ogólnokształcących 

„Conradinum” w Gdańsku przy ul. Piramowicza 1/2 – druk 

nr 1101+ autopoprawki, 
 

 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 1 głosem za, 2 przeciw, przy 1 

głosie wstrzymującym się -  powyższy projekt uchwały - 

zaopiniowała negatywnie . 
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DRUK nr 1032 
 
zmieniający Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
przeniesienia siedziby Szkoły Podstawowej Nr 49 z 
dotychczasowej siedziby przy ul. Legionów 11 do budynku przy ul. 
Kościuszki 8 b oraz połączenie Szkoły Podstawowej Nr 49 i 
Gimnazjum Nr 25w Zespół Kształcenia Podstawowego i 
Gimnazjalnego z siedzibą ul. Kościuszki 8b. 

 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Przypomniał komisji, że ten temat był już na sesji. Omówił projekt uchwały i 
uzasadnił. 
 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 
 
Elżbieta Grabarek – Bartoszewicz- Wiceprzewodnicząca komisji 
Zapytała o pracowników SP 49, co będzie z nimi? 
 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Odpowiedział, że nauczyciele przechodzą, a jeśli chodzi o administrację, to po 
analizie będzie redukcja etatów. Natomiast jeśli chodzi o dyrekcję, to 
przeprowadzony zostanie konkurs na dyrektora Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego. 
 
Elżbieta Grabarek – Bartoszewicz- Wiceprzewodnicząca komisji 
Zaproponowała, żeby na ten temat wypowiedział się przedstawiciel związków 
zawodowych.  
 
Bożena Brauer – Komisja Międzyzakładowa Pracowników Oświaty i 
Wychowania NSZZ SOLIDARNOŚĆ w Gdańsku 
Poinformowała, że żadnych rozmów nie było, nie było rozmów na temat 
jakiegokolwiek rozstrzygnięcia co do tego przypadku. 
Jest dla nas ważny los pracowników i mamy nadzieję, że takie rozmowy w 
najbliższym czasie będą. 
 
Elżbieta Grabarek – Bartoszewicz- Wiceprzewodnicząca komisji 
Zapytała pana nocnego, czy przed sesją zostaną te sprawy dograne, bo jak 
twierdzi chodzi tu przede wszystkim o spokój społeczny. 
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Waldemar Nocny – Zastępca Prezydenta Miasta 

Ze zdziwieniem przyznał o co chodzi, o jaki spokój społeczny. Wyjaśnił, że 
przenoszone są całe klasy, wszyscy uczniowie, nauczyciele i pracownicy w 
proporcji takiej, ile jest klas i w tym względzie nic się nie zmienia. Nie ma 
powodu do niepokoju społecznego. To nie jest likwidacja szkoły, tylko 
przeniesienie i połączenie ich w jednym budynku, nie ze szkodą dla którejś z 
tych szkół. Tylko, żeby spełniały swoje funkcje w jednym znacznie lepszym 
budynku. 
 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Czyli w sumie nie jest to likwidacja, tylko przeniesienie i połączenie. 
Wobec tego zadał pytanie o etaty obsługi. 
 
Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 
Odpowiedziała, że ilość zależy od ilości oddziałów i jeśli przenosi się oddziały 
przenosi się również osoby. Problem pojawić się może w związku z 
połączeniem księgowości. 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Zwrócił uwagę pani Grabarek, która przeszkodziła w przystąpieniu do 
głosowania, żeby nie dezorganizowała pracy komisji. 
Po tym przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmieniająca 

Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przeniesienia 

siedziby Szkoły Podstawowej Nr 49 z dotychczasowej 

siedziby przy ul. Legionów 11 do budynku przy ul. 

Kościuszki 8 b oraz połączenie Szkoły Podstawowej Nr 49 i 

Gimnazjum Nr 25w Zespół Kształcenia Podstawowego i 

Gimnazjalnego z siedzibą ul. Kościuszki 8b – druk nr 1132, 
 

 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 3 głosami za, przy 1 głosie 

wstrzymującym się -  powyższy projekt uchwały - zaopiniowała 

pozytywnie . 
 
 



 19 

DRUK nr 1033 
 
W sprawie zmiany siedziby Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 
Nr 6 w Gdańsku z dotychczasowej siedziby przy ul. Wały 
Jagiellońskie 24 do pomieszczeń przy ul. Ogarnej 56 w Gdańsku 

 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Zreferował projekt i przedstawił uzasadnienie. 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 
 
W związku z tym, że pytań i uwag nie było, przystąpiono do głosowania. 
 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmiany 

siedziby Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej Nr 6 w 

Gdańsku z dotychczasowej siedziby przy ul. Wały 

Jagiellońskie 24 do pomieszczeń przy ul. Ogarnej 56 w 

Gdańsku – druk nr 1133 

 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 3 głosami za, przy 1 głosie 

wstrzymującym się -  powyższy projekt uchwały - zaopiniowała 

pozytywnie . 
 
 

DRUK nr 1042 
 
zmieniający uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XXII/369/2003 z 
dnia 28 sierpnia 2003 w sprawie zasad udzielania stypendiów dla 
uczniów i studentów. 

 
 
Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 
Przedstawiła proponowany projekt uchwały i uzasadniła. 
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Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 
 
Głosów w dyskusji nie było, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmieniająca 

uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XXII/369/2003 z dnia 28 

sierpnia 2003 w sprawie zasad udzielania stypendiów dla 

uczniów i studentów – druk Nr 1142 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 4 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 
 
 

DRUK nr 1058 
 
W sprawie ustalenia zasad i trybu przyznawania jednorazowych 
stypendiów za najlepsze prace magisterskie na temat działań 
wolnościowych gdańszczan w latach 1945-1989 

 
Waldemar Nocny – Zastępca Prezydenta Miasta 

Uzasadnił projekt uchwały, podkreślając, że miasto chciałoby uhonorować 
osoby, które będą podejmowały te właśnie tematy, tak ważne dla historii 
Gdańska. 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 
 
Po krótkiej dyskusji na temat rodzajów prac, np.: prac o agenturze w tym 
okresie i oceny, czy zostanie osoba pisząca taką pracę uhonorowana, pan Nocny 
udzielił wyjaśnienia wszelkich wątpliwości z tym związanych. 
 Czyli uchwała ta obejmuje również honorowanie między innymi takich prac 
(„negatywnych”). 
 
Więcej pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania.  
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie ustalenia 

zasad i trybu przyznawania jednorazowych stypendiów za 
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najlepsze prace magisterskie na temat działań 

wolnościowych gdańszczan w latach 1945-1989 – druk Nr 

1158, 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 4 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 

 

 
DRUK nr 1059 

 
W sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Specjalnych Nr 1 w Gdańsku, 
ul. Batorego 26 oraz likwidacji szkół wchodzących w jego skład. 
 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Uzasadnił proponowany projekt uchwały, podkreślił, że kierunku ZSS Nr1 
mogą być realizowane w ZSS Nr 2, natomiast uczniowie z ZSS Nr 1 mogą 
kontynuować naukę w Zespole Specjalnego Kształcenia Podstawowego i 
Gimnazjalnego Nr 27 oraz w Zespole Specjalnego Kształcenia Podstawowego i 
Gimnazjalnego Nr 28 w Gdańsku.  
Przypomniał również, że jest na to zgoda Kuratora Oświaty i Powiatowej Rady 
Zatrudnienia. 
Dodał również, że obecna siedziba szkoły jest w złym stanie technicznym i 
niebiedny remont wymaga bardzo dużych nakładów finansowych. 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 
 
 
 
Ryszard Nikiel – członek komisji 
Przedstawił swoje zdanie, podkreślając, że nie przeprowadzono pełnej analizy 
potrzeb uczniów.  
 
 
 
 
Marek Polaszewski – członek komisji 
Powiedział o klasach integracyjnych i zapytał o ilość uczniów w ZSS Nr 1. 
 
 



 22 

Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Odpowiedział. 
 
Po długiej dyskusji, w której wzięli udział: Tomasz Sowiński, Ryszard Nikiel, 
pani Białousów, Elżbieta Grabarek – Bartoszewicz, przewodniczący głosu 
udzielił 
 
Bożenie Brauer, która zapytała – o szanse na zatrudnienie i czy całe klasy będą 
przenoszone? 
 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Odpowiedział, że będzie sugestia, aby przenoszone były całe klasy. 
 
Następnie przystąpiono do głosowania 
 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

rozwiązania Zespołu Szkół Specjalnych Nr 1 w Gdańsku, 

ul. Batorego 26 oraz likwidacji szkół wchodzących w jego 

skład – druk Nr 1159, 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 3 głosami za, 2 przeciw -  

powyższy projekt uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 

 
  
 

DRUK nr 1161 
 
W sprawie wyłączenia Liceum Profilowanego z Zespołu Szkół 
Elektrycznych w Gdańsku, ul. Grunwaldzka 238 B 
 
 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Omówił cały pakiet druków, mówiących o rozwiązaniu Zespołów Szkół i 
likwidacji poszczególnych placówek.  
Powiedział również, że po powstaniu nowego Zespołu, rozpisany zostanie 
konkurs na stanowisko nowej szkoły. 
Następnie omówił kolejno poszczególne projekty uchwał. 
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Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję i zaproponował, aby zadawać pytania do wszystkich 
omówionych projektów uchwał, a potem rozpoczniemy opiniowanie po kolei 
poszczególnych druków. 
  
 
Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 
Powiedziała o powodzie takich decyzji. Mianowicie, jak mówi ustawa o 
systemie oświaty, w jednym Zespole Szkół nie mogą istnieć dwie tego samego 
typu szkoły. 
 
W dyskusji na temat Zespołu Szkół Nr 10 udział wzięli przedstawiciele rady 
rodziców i grona pedagogicznego, jak również przewodniczący komisji, który 
wyjaśnił wszelkie wątpliwości i odpowiedział na ich pytania. 
 
Po wymianie zdań i burzliwej dyskusji, przystąpiono do opiniowania 
zreferowanych przez Krzysztofa Mincewicza druków (nr: 1161, 1162, 1163, 
1164, 1165, 1166, 1171, 1172, 1185, 1186, 1187, 1188) 
 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

wyłączenia Liceum Profilowanego z Zespołu Szkół 

Elektrycznych w Gdańsku, ul. Grunwaldzka 238 B – druk 

Nr 1161 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 6 głosami za, -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 

 

 

 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Liceum Profilowanego przy ul. Grunwaldzkiej 

238 B – druk Nr 1162 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 6 głosami za, -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 
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Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

wyłączenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej z Zespołu 

Szkół Zawodowych Nr 20 w Gdańsku, ul. Grunwaldzka 

238 B – druk Nr 1163, 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 6 głosami za, -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 

 

 

 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej przy ul. 

Grunwaldzkiej 238 B – druk Nr 1164, 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 6 głosami za, -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 

 
 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

wyłączenia Technikum z Zespołu Szkół Zawodowych Nr 

10 w Gdańsku, ul. Grunwaldzka 238 B – druk Nr 1165 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 5 głosami za, przy 1 

wstrzymującym się -  powyższy projekt uchwały - zaopiniowała 

pozytywnie . 
 

 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Technikum przy ul. Grunwaldzkiej 238 B w 

Gdańsku – druk Nr 1166 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 6 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 
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Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

wyłączenia Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych z 

Zespołu Szkół Elektrycznych w Gdańsku, ul. 

Grunwaldzka 238 B – druk Nr 1171, 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 6 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 
 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych 

przy ul. Grunwaldzkiej 238 B w Gdańsku  – druk Nr 

1172, 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 6 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 

 

 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

wyłączenia Szkoły Policealnej Nr 2 dla Dorosłych z 

Zespołu Szkół Elektrycznych w Gdańsku, ul. 

Grunwaldzka 238 B – druk Nr 1185, 

 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 6 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 
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Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Policealnej Nr 2 dla Dorosłych przy ul. 

Grunwaldzkiej 238 B w Gdańsku – druk Nr 1186 

 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 6 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 

 

 

 

    Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

wyłączenia Policealnego Studium Zawodowego dla 

młodzieży z Zespołu Szkół Elektrycznych w Gdańsku, ul. 

Grunwaldzka 238 B – druk Nr 1187 

 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 6 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 

 
 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zamiary 

likwidacji Policealnego Studium Zawodowego dla 

młodzieży przy ul. Grunwaldzkiej 238 B w Gdańsku – 

druk Nr 1188, 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 6 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 
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Druk Nr 1173 
 
W sprawie wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych z 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 3 przy ul. Wały Piastowskie 6 
w Gdańsku 
 
 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Omówił wszystkie druki dotyczące LO dla dorosłych, tj.: Nr 1173, 1174, 1175, 
1176.   
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 
 
Elżbieta Grabarek – Bartoszewicz- Wiceprzewodnicząca komisji 
Zapytał, czy to są tylko porządkowe projektu uchwał. 
 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Odpowiedział, że tak. 
 
Bożena Brauer – Komisja Międzyzakładowa Pracowników Oświaty i 
Wychowania NSZZ SOLIDARNOŚĆ w Gdańsku 
W związku z tym, że pierwszy raz słyszy o likwidacji tych szkół, zapytała ilu 
uczniów i nauczycieli to dotyczy, czy są to etaty łączone i jak jest z 
zatrudnieniem. 
 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Wyjaśnił, że w większości przypadków są to nauczyciele na „godziny”. 
Natomiast, jeśli chodzi o nauczycieli w CKU i przy ul. Wały Jagieloński, to 
nauczyciele tracą pracę. 
 
Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 
Uzupełniła wypowiedź pana Mincewicza, podkreślając, że nie ma mowy o  
uczniach, bo likwidacja jest w 2007 roku – jest to wygaszanie i od bieżącego nie 
będzie prowadzony nabór. 
 
Ryszard Nikiel – członek komisji 
Zapytał  o skutki ekonomiczne tych zmian, a dokładnie o oszczędności.  
Czy Wydział Edukacji przeprowadził obliczenia. 
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Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Wyjaśnił, że są to tylko zmiany organizacyjne, których jeśli byśmy nie 
przeprowadzili, to miałoby to duży wpływ na budżet, a konkretnie na wydatki. 
 
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych z 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 3 przy ul. Wały 

Piastowskie 6 w Gdańsku – druk Nr 1173, 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 5 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 
 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych przy 

ul. Wały Piastowskie 6 w Gdańsku – druk Nr 1174, 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 5 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 

 

 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych z 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 4 przy ul. 

Pestalozziego 7/9 w Gdańsku – druk Nr 1175 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 5 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 

 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych przy 

ul. Pestalozziego 7/9 w Gdańsku – druk Nr 1176, 
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Po wnikliwej analizie,  Komisja – 5 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 

 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Ogłosił 20 minut przerwy 
 
 
Po przerwie 
 
DRUK Nr 1177 
 
W sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej Archiwistyki z Zespołu 
Szkół Poligraficznych i Ogólnokształcących im. Jana Heweliusza w 
Gdańsku, ul. Sobieskiego 90  
 
Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 
Przedstawiła cały pakiet projektów uchwał, związanych z porządkowaniem 
szkół policealnych dla dorosłych i młodzieży.  
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 
 
Pytań nie było, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

wyłączenia Szkoły Policealnej Archiwistyki z Zespołu 

Szkół Poligraficznych i Ogólnokształcących im. Jana 

Heweliusza w Gdańsku, ul. Sobieskiego 90 – druk Nr 

1177 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 5 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 
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Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Policealnej Archiwistyki przy ul. 

Sobieskiego 90 w Gdańsku – druk Nr 1178 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 5 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 
 
 
 
DRUK Nr 1181 
 

W sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych z 
Zespołu Szkół Morskich im. Bohaterskich Obrońców 
Westerplatte w Gdańsku, ul. Wyzwolenia 8. 

 

Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 
Omówiła projekt uchwały druk nr 1181 i 1182. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję 

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

wyłączenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych z Zespołu 

Szkół Morskich im. Bohaterskich Obrońców Westerplatte 

w Gdańsku, ul. Wyzwolenia 8 – druk Nr 1181, 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 5 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 
 

 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych przy ul. 

Wyzwolenia 8 w Gdańsku – druk Nr 1182 
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Po wnikliwej analizie,  Komisja – 5 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 
 

 

DRUK Nr 1183 

W sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej ze Szkół Okrętowych i 
Ogólnokształcących „CONRADINUM” W Gdańsku, ul. Piramowicza 
½.  

 
Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 
Przedstawiła projekty uchwał 1183 i 1184 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 
 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przystąpiono do opiniowania przedstawionych projektów uchwał. 
 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

wyłączenia Szkoły Policealnej ze Szkół Okrętowych i 

Ogólnokształcących „CONRADINUM” W Gdańsku, ul. 

Piramowicza ½ - druk Nr 1183 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 5 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 
 
 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Policealnej przy ul. Piramowicza ½ w 

Gdańsku – druk Nr 1184, 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 5 głosami za -  powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 
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DRUK Nr 1189 
 
W sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej z Zespołu Szkół 
Metalowych im. Stanisława Staszica w Gdańsku, ul. Sobieskiego 
90. 
 

Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 
Uzasadniła proponowane projekty uchwał – druki nr 1189 i 1190. 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzyła dyskusję. 
 
Marek Polaszewski – członek komisji 
Powiedział o naborze do I klasy, a także o uzasadnieniu do projektów uchwał. 
Wyraził swoje zdanie na temat likwidacji tej Szkoły. 
 
Po długiej i burzliwej dyskusji, w której wzięli udział: K. Mincewicz, R. 
Białousów, T. Sowiński, R. Nikiel i E. Grabarek – Bartoszewicz 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Po wysłuchaniu podzielonych zdań gości i członków komisji i podsumował, 
mówiąc między innymi o tym, że nie ma sensu likwidować szkół, które w takim 
stopniu cieszą się zainteresowaniem. 
Następnie zapytał o konsekwencje, jeśli przeniesiemy te dwa druki na następną 
sesję. 
 
Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 
Odpowiedziała, że druki te muszą być przegłosowane na lutowej sesji, a jeśli 
nie, to w  następnym roku. 
 
Po krótkiej dyskusji 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Zapytał o koszty dla miasta w przypadku niezlikwidowania tek szkoły. 
 
Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 
Wyjaśniła szczegółowo, na czym polega restrukturyzacja tych placówek. 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Zapytał, czy są jakieś pytania lub wnioski do omawianych projektów uchwał? 
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Ryszard Nikiel – członek komisji 
W związku z tym, że pani Białousów dostarczy dla komisji dodatkowe materiały 
na temat tej szkoły, zgłosił wniosek o zdjęcie tych druków z porządku obrad i 
przesunięcie głosowania na następne posiedzenie komisji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad zdjęciem druków 1189 i 1190 z porządku 
obrad i przesunięciem na następne posiedzenie komisji, które odbędzie się 
przed najbliższą sesją Rady Miasta Gdańska. 
 
Komisja 3 głosami za, przy 2 głosach przeciw i 1 wstrzymującym się – zdjęła z 

po rządku obrad druki nr 1189 i 1190. 

 
 
 
DRUK Nr 1191 

zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr 
XXXIII/1029/04 z dnia  22 grudnia 2004r. w sprawie 
połączenia w Zespół Kształcenia Podstawowego i 
Przedszkolnego Nr 1 Szkoły Podstawowej Nr 87 ul. 
Tęczowa 6 w Gdańsku i Przedszkola Nr 61 ul. Tęczowa 6 a 
w Gdańsku 

 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Omówił projekt uchwały, dodając, że był to tylko błąd w nazwie Zespołu 
Kształcenia. 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 
 
Pytań nie było, więc przystąpiono do głosowania. 
 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr 

XXXIII/1029/04 z dnia  22 grudnia 2004r. w sprawie 

połączenia w Zespół Kształcenia Podstawowego i 

Przedszkolnego Nr 1 Szkoły Podstawowej Nr 87 ul. 

Tęczowa 6 w Gdańsku i Przedszkola Nr 61 ul. Tęczowa 6 

a w Gdańsku – druk Nr 1191 
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Po wnikliwej analizie, Komisja – 6 głosami za - powyższy projekt 

uchwały - zaopiniowała pozytywnie . 
 
 

DRUK Nr 1212, 
 

W sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej przy 
ul. Powstańców Warszawskich 25 w Gdańsku.  
 
Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 
Omówiła i uzasadniła przedłożony komisji projekt uchwały. 
 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 
 
Barbara Dutkiewicz – Treder – Z-ca Dyrektora ZSBA 
Wyraziła swoje zdanie i zapytała, jakie argumenty miasto przedstawia w 
propozycji likwidacji Zasadniczej Szkoły Specjalnej.  
 
 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Uzasadnił, dodając, że zadał pytanie w tej sprawie Kuratorowi Oświaty i 
Powiatowej Rady Zatrudnienia, skąd otrzymał pozytywną opinię co do tego 
działania.  
Powiedział również o tym, że w tej szkole nie było uczniów, którzy by zaliczyli 
egzamin zawodowy. 
 
Edyta Kondracka – ZNP Gdańsk 
Poinformowała, że ten problem zna i system egzaminów zewnętrznych szkół 
zawodowych, tym bardziej specjalnych jest nietrafionym tworem reformy i jest 
źle przygotowany i w naszych gdańskich szkołach żaden uczeń nie zdał tego 
egzaminu.  
 
Po krótkiej dyskusji, w której wzięli udział: pani Białousów, Tomasz Sowiński, 
K. Mincewicz i pan Ryszard Nikiel. 
 
Przystąpiono do głosowania. 
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Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie likwidacji 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej przy ul. 

Powstańców Warszawskich 25 w Gdańsku – druk Nr 

1212, 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 2 głosami za,  1 przeciw, przy 3 

wstrzymujących się -  powyższy projekt uchwały - zaopiniowała 

pozytywnie . 
 
 
DRUK Nr 1224 
 
W sprawie utworzenia Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej z 
siedzibą w Gdańsku przy ul. Grunwaldzkiej 244. 
 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Omówił temat, podkreślając, że miasto dysponuje czterema obiektami, a 
fizycznie trzema schroniskami. Pierwsze schronisko mieści się w 
Międzyszkolnym Ośrodku Kultury Fizycznej, filię tego schroniska stanowi 
obiekt przy ul. Wałowej 21. Trzecim schroniskiem jest to przy Zespole Szkół 
Przemysłu Spożywczego i Chemicznego, przy ul. Lastadia 2 i Szkolne 
Schronisko Młodzieżowe przy ul. Kartuskiej 245. 
Proponujemy między innymi, aby przekształcić Międzyszkolny Ośrodek 
Kultury Fizycznej w Gdańsku w Szkolne Schronisko Młodzieżowe z siedzibą 
przy ul. Grunwaldzkiej 244 z filiami wcześniej wymienionych schronisk. 
A także przeorganizowanie, a raczej utworzenie Gdańskiego Ośrodka Kultury 
Fizycznej w Gdańsku przy ul. Grunwaldzkiej 244, będącego jednostką 
budżetową, której zadaniami będą: sport szkolny, gimnastyka korekcyjna dzieci 
i młodzieży i badanie wad postawy. 
Jest to powielenie tego samego pomysłu, który wykorzystaliśmy przy Bursie 
Gdańskiej. 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 
 
Elżbieta Grabarek – Bartoszewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 
Wyraziła swoje rozczarowanie tym pomysłem. Stwierdziła, że nie widzi sensu 
tych zmian. Jest za decentralizacją miejsca zajęć z gimnastyki korekcyjnej. 
(przez dłuższy czas skupiła uwagę na MOKF i jego zadaniach). Uważa, że takie 



 36 

zadania powinny być w każdej placówce szkolnej, więc tworzenie takiego 
zespołu jest dla niej nieporozumieniem. Dzieci powinny mieć to w swojej 
placówce. I są takie możliwości, bo nauczyciele są odpowiednio przeszkoleni, 
by prowadzić tego typu zajęcia. 
Wyraziła swoje zastrzeżenia do tego pomysły.  
 
Na pytania i zastrzeżenia pani Grabarek pełnych odpowiedzi udzielił pan 
Mincewicz i pani Białousów. 
 
 
Agnieszka Pomaska – członek komisji 
Przypomniała, że omawiane uchwały nie dotyczą przekształcenia MOKF-u, 
tylko tego jak będą wyglądały nasze schroniska. Więc w tej chwili dyskusja na 
temat MOKF-u jest nie na miejscu. 
 
Ryszard Nikiel – członek komisji 
Powiedział między innymi o ważnej sprawie. Mianowicie, zawsze przy 
powoływaniu każdej jednostki załącznikiem był statut, który określał jej zadania 
i sposób zarządzania nią. W tym przypadku mamy projekt uchwały o 
utworzeniu Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej, ale nie mamy załącznika, 
którym powinien być statut.  
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Za tym, co powiedział radny Nikiel, zwrócił uwagę na to, że w większości 
przypadków to jednostki, w których statut był ramowy. Ale w tym przypadku 
mówimy o nowym tworze, którego nie ma i statut jest niezbędny. 
 
Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu  
Poinformowała, że jutro rano mogłaby komisji przedstawić taki statut, ponieważ 
jest to statut MOKF-u, z którego wystarczy wyciąć schroniska. 
Nie dołączono to tego projektu uchwały statutu, ponieważ nie ma takiego 
wymogu prawnego i statut można przyjąć osobną uchwałą.  
 
Po krótkiej wymianie zdań z przewodniczącym komisji, 
Podkreśliła, że cały komplet uchwał dotyczy restrukturyzacji wszystkich 
schronisk i tylko dlatego, że prawnie nie można było „wyciągnąć” schroniska z 
MOKF-u, musieli szukać innego rozwiązania i tym innym rozwiązaniem jest 
utworzenie GOKF-u. 
 
Po długiej dyskusji  
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Agnieszka Pomaska – członek komisji 
W związku z faktem, iż komisja stanęła w jednym prawnym punkcie, 
zaproponowała pozostawienie kwestii prawny prawnikom i zaopiniowanie tych 
uchwał, nad którymi już przestali merytorycznie debatować.  
Jeśli nawet uchwała nie będzie zgodna z prawem, to zostanie ona uchylona 
przez Wojewodę. 
 
Zgłosiła wniosek formalny – o zamknięcie dyskusji i zaopiniowanie tej 
uchwały, który 2 głosami za, przy 3 przeciwnych, nie został przez komisję 
przyjęty. 
 
Debatowano dalej.  
Głos zabrała 
Elżbieta Grabarek – Bartoszewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 
Powracając do tematu zajęć rehabilitacyjnych i sportu szkolnego. Jeszcze raz 
przypomniała swoją opinię, że nie widzi sensu tworzenia tej placówki, skoro 
zadania te można wykonać w poszczególnych szkołach. 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Poparł zdanie na ten temat i podkreślił między innymi, że pieniądze 
przeznaczone na ten cel można by dać szkołom na to samo zadanie, czyli na 
rehabilitację, gimnastykę korekcyjną, fizykoterapię itd.  
Powiedział również, że nie wie czy jest sens powoływania tego ośrodka. 
Natomiast mając wątpliwości, co do powoływania tego ośrodka, nie ma żadnych 
wątpliwości, co do tego, że nie można go uchwalić przed zgodą Kuratora na 
rozwiązanie. 
 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Wyjaśnił, że sprawa przedstawiana była wszystkim radcom prawnym urzędu i 
pod uwagę brane były różne rozwiązania. 
Jedynym radcą, który tego nie opiniował jest A. Rodakowski, radca prawny 
Rady Miasta Gdańska.  
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Poinformował, że komisja poprosi pana Bodakowskiego o opinię i to w 
konkretnej wątpliwości. 
 
Więcej uwag nie było, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

utworzenia Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej z 
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siedzibą w Gdańsku przy ul. Grunwaldzkiej 244 – druk Nr 

1224 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 1 głosem przeciw, przy 3 

wstrzymujących się -  powyższy projekt uchwały - zaopiniowała 

negatywnie . 
 
 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie o zamiarze 

przekształcenia Międzyszkolnego Ośrodka Kultury Fizycznej 

w Gdańsku przy ul. Grunwaldzkiej 244 w Szkolne 

Schronisko Młodzieżowe w Gdańsku, ul. Grunwaldzka 244 

– druk Nr 1225, 

 

 

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 2 głosami za, 1 głosem przeciw, 

przy 1 wstrzymującym się -  powyższy projekt uchwały - 

zaopiniowała pozytywnie . 

 
 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie wyłączenia 

Szkolnego Schroniska Młodzieżowego z siedzibą w Gdańsku 

przy ul. Lastadia 41 z Zespołu Szkół Przemysłu Spożywczego 

i Chemicznego im Marii Skłodowskiej – Curie w Gdańsku 

przy ul. Lastadia 2 – druk Nr 1226, 

 
  

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 2 głosami za, 1 głosem przeciw, 

przy 1 wstrzymującym się -  powyższy projekt uchwały - 

zaopiniowała pozytywnie . 
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Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie o zamiarze 

przekształcenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego z 

siedzibą w Gdańsku przy ul. Lastadia 41 w filię Szkolnego 

Schroniska Młodzieżowego w Gdańsku, ul. Grunwaldzka 

244 – druk Nr 1227, 

 

 
  

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 3 głosami za, 1 głosem przeciw, 

przy 1 wstrzymującym się -  powyższy projekt uchwały - 

zaopiniowała pozytywnie . 

 

 

 

Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie o zamiarze 

przekształcenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

PTSM z siedzibą w Gdańsku przy ul. Kartuskiej 245 b w filię 

Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Gdańsku, ul. 

Grunwaldzka 244 – druk Nr 1228. 

 

 
  

Po wnikliwej analizie,  Komisja – 3 głosami za, 1 głosem przeciw, 

przy 1 wstrzymującym się -  powyższy projekt uchwały - 

zaopiniowała pozytywnie . 
 
 
 

PUNKT 4 
Przedstawianie przygotowań do przekształcenia Zespołu 

Szkół Poligraficznych i Zespołu Szkół Metalowych w 

Gdańsku. 
 
 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Omówił przygotowania i poinformował, że po pozytywnej opinii Kuratora 
Oświaty, którą Wydział Edukacji otrzymał we wtorek rano, projekty uchwał w 
tej sprawie wpłyną w najbliższym czasie do Rady Miasta Gdańska… 
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Po krótkiej dyskusji na ten temat, komisja przeszła do punktu 5. 
 
 

 
PUNKT 5 

Sprawy bieżące – wolne wnioski. 
 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Zwrócił się w imieniu komisji do Prezydenta z wnioskiem o zdjęcie z porządku 
obrad najbliższej sesji projektów uchwał dotyczących Szkoły Policealnej z 
siedzibą  przy ul. Sobieskiego 90. 
 
Następnie ustalono termin najbliższego posiedzenia komisji, tj. 16 lutego o 
godz. 16.00. 
 
Następnie przewodniczący komisji w imieniu całej komisji zwrócił się z prośbą 
za pośrednictwem Przewodniczącego Rady do mecenasa o opinię  
prawną w sprawie projektu uchwały – druk Nr 1224. 
 
Czy w przypadku negatywnej opinii Kuratora Oświaty do 
projektu uchwały o zamiarze przekształcenia Międzyszkolnego 
Ośrodka Kultury Fizycznej w Gdańsku przy ul. Grunwaldzkiej 
244 w Szkolne Schronisko Młodzieżowe w Gdańsku, ul. 
Grunwaldzka 244 – druk Nr 1225 – jest możliwe z punktu 
widzenia prawa przyjęcie projektu uchwały zawartego w druku 
Nr 1224 ( w sprawie utworzenia Gdańskiego Centrum Ośrodka 
Kultury Fizycznej z siedzibą w Gdańsku, przy ul. Grunwaldzkiej 
244)?  
 
Potem przedstawił korespondencję, która wpłynęła przed posiedzeniem na 
komisję. 
 
Przewodniczący zamknął posiedzenie o godz. 19.40. 
 
 
Protokolant 

Przewodniczący 
Katarzyna Kosatka        
                Tomasza Sowiński 


